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A jogszabályi előírásoknak megfelelően minden évben megtörtént az adott évről 

a szöveges beszámoló, a számszaki beszámoló, a különféle bizottságok 

beszámolóink az ismertetése a közgyűléseken. Az EGVE honlapján ezek 

megtalálhatók, így én csak pár gondolatot ragadok ki az elmúlt időszakból és nem 

a számokra támaszkodva. 

Az elmúlt 4 évben nagy intenzitással indult meg a költségvetési szerveknél 

alkalmazott informatikai rendszerek fejlesztése, ezek közül különösen a 

számvitel, a pénzügy és a kincstári adatszolgáltatás területén bevezetett 

változtatások. Ezek a változások az átláthatóság jegyében születtek, részben, 

hogy egységesítsék az adatszolgáltatást az összehasonlíthatóság érdekében, a 

rendszerek összekapcsolhatók legyenek, és egyben ez komoly kontrollt is jelent 

az alkalmazó intézmények esetében. A felügyeleti szervek ennek során a 

lejelentett adatok helyességét vizsgálják, illetve, hogy a kapott információk 

összessége milyen hatással lesz makrogazdasági szinten a költségvetésre, hogy 

még időbe megtörténjen a beavatkozás lehetősége.  

Ezekkel az adminisztratív változásokkal párhuzamosan elindult a betegellátás 

intézményrendszerének az átalakítása is. A piramis elv alkalmazása az 

egészségügyben maga után vonta a felelősségi viszonyok változását és új 

feltétel rendszereket, működési metodikát generált. 

Kifejezetten pozitív változás volt, hogy hosszú idő után megtörtént az orvosok 

bérrendezése. Szintén hosszú folyamat volt a szakdolgozók életpálya 

modelljének elfogadása, melyhez hozzátartozott a bérük rendezése is, amely 

végül több éves folyamat eredményeként valósult meg. Sajnálatos azonban, 

hogy a gazdasági-műszaki terület munkatársainak bérrendezése csak minimális 

összeggel történt.   

Az előbbiekben vázlatosan felsorolt módosulásokat és a hozzájuk kapcsolódó 

jogszabályi változásokat követve kellett a gazdasági-műszaki területen dolgozó 

munkatársaiknak helytállni és alkalmazkodni az adott feltétel rendszerekhez, 



úgy, hogy mindezt nehezítette, hogy ezen a területen a fluktuáció jelentősen 

megnövekedett, a munkavállalók kor fája nagyon rossz képet mutat és a nyugdíj 

melletti foglakoztatást sem sikerült elérni. 

Ilyen mértékű változás még soha nem volt az egészségügyben, ám a gazdasági 

területen dolgozó kollégák még így is sikeresen vették az akadályokat és minden 

elvárást teljesítettek. 

Az EGVE vezetősége kérte a tagjait, hogy a változások kapcsán felmerülő 

gyakorlati problémáikat jelezzék, hogy a kapott információkat elemezve 

továbbíthassuk a tapasztalatokat és a javaslatokat az illetékes szerveknek. 

Folyamatos párbeszédet folytattunk az OKFŐ illetés vezetőivel, az 

államtitkársággal, a kincstárral és javaslatokat tettünk a jogszabályi háttér 

korrigálására. Mint szakmai szervezet minden esetben, minden fórumon 

képviseltük a területen dolgozók problémáit, javaslatait. Minden eszközt 

megragadtunk, hogy hangot adjunk a terület érdekeinek, köztük a béremelés és 

a gazdasági-műszaki terület szakmai hírnevének helyreállítása témakörében. A 

társ szervezetek is érzékelték a problémák súlyát, kiemelendő, hogy 

rendezvényeiken ők is jelezték ezt a fenntartó felé. 

Éppen ezért ismét megköszönöm a társ szakmai szervezeteknek, hogy közösen 

gondolkozva tudtuk véleményünket kialakítani és képviselni a gazdasági-

műszaki-informatikai területen dolgozók érdekeit. 

Nem utolsó sorban megköszönöm a tagságnak, hogy a feladatom, feladatunk 

ellátásában segítettek és bizalmukkal megtiszteltek!!  

Úgy gondolom, hogy az EGVE elnöke és elnöksége az adott időszakban a 

lehetőségeket maximálisan kihasználva képviselte a tagság érdekeit. 

Köszönöm megtisztelő figyelmeteket, mint leköszönő elnök, most szólaltam fel 

utoljára, és ezzel a staféta botot átadom az új elnöknek, akinek sok erőt, 

egészséget, kitarást és türelmet kívánok a további feladatokhoz! 
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